
beste Griffie,

Twee vragen die ik had waren bij de informatieavond oer de Kadernota nog niet 
beantwoord .

Waarom extra investeringen schoolgebouwen niet opgenomen? Wanneer ontvangen we hiervoor 
de raming herv

Voor het realiseren van de nieuwbouw Multitreffer is een ophoging van het krediet noodzakelijk. 
Zowel de duurzaamheidsmaatregelen en de hogere bouwkosten zijn hier de oorzaken van. 
Daarnaast wordt in de bouw ook een uitbreiding gerealiseerd voor het huisvesten van een 
kinderopvang. De Totale extra investering bedraagt € 1.577.000. Structurele kapitaallasten tegen 
2,0% rente en afschrijving over 40 jaar. Een gedeelte wordt verdisconteerd in de huur aan de 
Multitreffer en het kinderdagverblijf. Netto is de structurele toename € 32.438. Waarom wordt er 
dan per jaar 68.000 euro begroot vanaf 2025?

Zou ik deze vragen nog kunnen indienen?

Groet,

Vera van Vuuren
PvdA


